

Italy (ratification: 1981)

Demande directe, 1999

1. La commission constate que le rapport du gouvernement ne fournit pas d'indication sur l'adoption de dispositions en matière de service d'inspection du travail maritime (DDL 3667) qui étaient en cours d'examen à la Chambre des députés comme le gouvernement l'avait indiqué dans le rapport précédent. La commission espère que le prochain rapport du gouvernement fera état de l'adoption de la législation susmentionnée.

2. La commission prie le gouvernement de se référer également à son observation sous la convention no 92.

1. The Committee notes that the Government's report provides no information on the adoption of the provisions regarding labour inspection of maritime work (DDL 3667) which, as the Government indicated in its preceding report, was being examined by the Chamber of Deputies. The Committee hopes that, in its next report, the Government will indicate that the abovementioned legislation has been adopted.

2. The Committee requests the Government to refer also to its observation under Convention No. 92.